
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Dísztermében  (4060  Balmazújváros,
Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és
Környezetvédelmi Bizottságának 2018. május 22-én 17.30 órakor kezdődő nyilvános üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Varga László bizottsági elnök

Demeter Pál bizottsági tag 
Oláh Ferenc bizottsági tag
Hegedűs János bizottsági tag 
Dr. Orcsik István bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről: dr. Bencsik Judit jegyző

dr. Kis Marianna aljegyző
Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Emődi Sándor hatósági osztályvezető

Továbbá:
Dr. Tiba István országgyűlési képviselő
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Balmaz-Kamilla Kft. részéről: Szebeni László ügyvezető
BalmazInterCOM Kft. részéről: Hegedűs Tibor ügyvezető, Nagy Tamás 
Balmazújváros Sport Kft. részéről: Póth Andrea ügyvezető
Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. részéről: Dr. Kiss Tamás 
ügyvezető

Varga László bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság
5 fővel határozatképes.

Varga László bizottsági elnök
Tisztelettel  köszöntök  mindenkit.  Először  a  napirendről  kezdeményezek  szavazást.  Ki  az,  aki
elfogadja? Kérem, szavazzon. 

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 5
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

Nyilvános ülés:
1. Beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésének végrehajtásáról

Előadó: Koroknai Imre alpolgármester 
2. Előterjesztés  az  önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével  működő  gazdasági

társaságok mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában 
Előadók: a társaságok ügyvezetői

3. Előterjesztés  a közterületek használatáról, védelméről, a közterület-használat díjáról szóló
önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában
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Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester
4. Előterjesztés a 5432/1 hrsz.-ú ingatlan bérbeadása tárgyában

Előterjesztő: Varga László PMKB elnök
5. Előterjesztés a Kastélykert utcai strandfürdő területén lévő pavilon bérbeadása tárgyában

Előterjesztő: Varga László PMKB elnök
6. Különfélék

Z á r t  ü l é s
1. Előterjesztés a Veres P. utca 57/4. szám alatti költségalapon meghatározott lakbérű lakás

bérlőkiválasztása tárgyában 
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester

1. napirend:  Beszámoló  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetésének
végrehajtásáról

Varga László bizottsági elnök
Első  napirendi  pontunk  beszámoló  a  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  2017.  évi
költségvetésének  végrehajtásáról  szóló  beszámoló.  Van-e  ehhez  kérdés,  kiegészítenivaló  valaki
részéről? 

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Üdvözlöm a Bizottság tagjait és a megjelenteket! A beszámoló bevezető szövegében van arra utalás,
hogy  a  Magyar  Államkincstár  ellenőrzést  végez  az  önkormányzatnál,  mely  tavaly  júniusban
elkezdődött és elkészült a jelentése, amit most tájékoztató jelleggel - ahogy a jogszabály előírja -
becsatolunk  a  Képviselő-testület  elé.  6  intézmény ellenőrzése  történt.  Ez  kimondottan  szakmai
jellegű.  A könyvvezetésre,  a  beszámoló  készítésére  és  a  határidők  betartására  vonatkozott.  Az
intézmények  vezetői  a  jelentéseket  megismerték.  A könyvelési  feladatokat  a  Hivatal  Pénzügyi
Osztálya végzi.  A jelentésben arra szeretnék rávilágítani,  hogy 3 intézmény esetében nem nyújt
teljesen valós képet. Szeretném elmondani konkrétan a könyvtár példáján keresztül, hogy mit is
jelent ez, hogy nem mutat valós képet. A Magyar Államkincstár a Nemzetgazdasági Minisztérium
mutatói  alapján  végzi  ezt  az  ellenőrzést,  erre  többször  hivatkoztak.  Vannak  megszabott
értékhatárok, mivel jelen esetben a könyvtár költségvetése igen alacsony, így a könyvtár ezt az
értékküszöböt  elérte,  ez  a  hiba.  A könyvelés  során  kormányzati  funkciókat  kell  alkalmazni.  A
könyvtárnál  3  kormányzati  funkciót  használunk.  A könyvtár  vezetőjének  bérét  3  kormányzati
funkcióra meg kell osztani. Mi a könyvelésünk során ezt megosztjuk, de amikor az ő kinevezése
bekerült a Magyar Államkincstárba, ott azon egy kormányzati funkció szerepel. Tehát a Magyar
Államkincstár  a  Kira  rendszerben 1 kormányzati  funkcióra  könyvelte  ezt  a  bért.  A jelentés  azt
mondja, hogy nem egyezik a kettő, bár a könyvelés 3 funkcióra történik és számszakilag ebben
semmi eltérés nem történik.  A Kira rendszer felé megtettük a szükséges intézkedéseket, hogy a
bérszámfejtés is  3 feladatra történjen.  Úgy gondolom, hogy ettől  a könyvtár beszámolója valós
képet mutat. A jelentés is hivatkozik rá, hogy megfelelő képesítésű szakemberek végzik a munkát a
Pénzügyi Osztályon, de szeretném elmondani, hogy ma az Ebr rendszeren megjelent egy pályázati
kiírás, jó adatszolgáltató önkormányzatok néven. Ez csak azoknál az önkormányzatoknál jelenik
meg  a  feltöltési  lehetősége,  amelyek  megfelelnek  annak,  hogy államháztartási  adatszolgáltatási
rendszert határidőre, valós tartalommal teljesítették. Tehát ha ma nálunk ez a felületen megjelent, az
önkormányzatunk  ennek  megfelel.  A jelentés  során  többször  jeleztük  és  a  jövőben  is  jelezni
kívánom, hogy az irányelvek felé jelezzék már, hogy a felsorolt hibák között 4 olyan szempont is
van, ami szakmailag nem megalapozott, nem megfelelő adatok egyeztetése történt. A beszámolóról
annyit szeretnék mondani összegzésként, hogy szinte soronként elég részletesen kifejtettük, hogy
mit  tartalmaznak,  hogyan  alakultak  ki.  Az  1.  számú  mellékletben  azt  látjuk,  hogy  az  eredeti

2



előirányzathoz képest a teljesített adat több, mint 3 milliárddal nőtt. Ennek 3 fő okát említeném, ami
már több alkalommal elhangzott a költségvetés során is, hogy több, mint 1 milliárd 600 ezer forint
pályázati forrás érkezett meg tavaly a számlánkra. Ezek pályázati típusonként külön alszámlákon
szerepelnek.  A  költségvetésbe  visszatervezésre  is  kerültek,  tavaly  a  pénzek  megérkeztek,  de
felhasználásuk  nem  történt  meg,  de  a  teljesülési  adatra  hatással  voltak.  Megemlíteném  a
közfoglalkoztatást,  ami  nagyon  jelentős  tétel,  több,  mint  700  millió  forint.  Ez  eredetileg  nem
tervezhető,  ez  a  teljesülés  alapján  kerül  leutalásra,  ez  szintén  hozzájárult  az  ilyen  mértékű
módosuláshoz. Van a likvidhitel igénybevétele. Ezt naponta kell könyvelnünk, hogy amit igénybe
veszünk  vagy  visszatörlesztünk,  ez  a  bevételi-kiadási  oldalon  egyezik,  mivel  év  végén  nincs
likvidhitele az önkormányzatnak. A vagyonról is beszámolunk, melyben arra szeretnék utalni, hogy
továbbra is vagyongyarapodás figyelhető meg, annak ellenére, hogy évente az értékcsökkenést el
kell  számolni  de  a  pályázati  lehetőségeket  maximálisan  kihasználja  az  önkormányzat.  Ez  a
vagyongyarapodás  annak  ellenére  is  igen  jelentős,  hogy január  elsejétől  az  általános  iskolák  a
vagyonunkból kikerültek, mivel átkerültek az államhoz. 

Varga László bizottsági elnök
Nagyon szépen köszönöm. Egyéb kérdése,  hozzászólása van-e valakinek? Nem látok rá  igényt.
Akkor szavazást kezdeményezek. Először a határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Ki az, aki
elfogadja?  

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

47/2018. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésének
végrehajtásáról

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága a
Beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésének végrehajtásáról készült
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Varga László bizottsági elnök
Ki az, aki a rendelet-tervezetet elfogadja? 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

48/2018. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésének
végrehajtásáról

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága a
Beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésének végrehajtásáról készült
előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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2. napirend:  Előterjesztés  az  önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével  működő
gazdasági társaságok mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Következő  előterjesztés  az  önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével  működő  gazdasági
társaságok mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában készült. Tisztelettel köszöntöm a megjelent
ügyvezetőket. Első a Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. beszámolója.
Van-e ügyvezető úrnak kiegészítenivalója ehhez? 

Gencsi Zoltán Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft ügyvezetője 
Köszönöm szépen. Üdvözlöm a Bizottságot! A 2017-es évet eredményesen zártuk. A Bizottságnak, 
a Képviselő-testületnek és az Önkormányzatnak az ehhez nyújtott segítséget köszönjük szépen. 

Varga László bizottsági elnök
Köszönjük szépen. Van-e egyéb kérdés, vélemény? 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Konkréten  a  Városgazdálkodási  Kft.  van  most  terítéken,  bár  a  többi  társaságnál  is,  míg  az
önkormányzat költségvetésénél szerepel az egyes társaságoknak a kötelezettsége. Korábban ilyen
képet nem nyújtott a beszámoló és épp a Városgazdálkodásé 82 millió forint, ha jól emlékszem. Ez
messze  nem az,  ami  a  likviditást  zavarná.  A Felügyelő  Bizottságunk  egyébként  megtárgyalta.
Viszont van benne olyan kötelezettség a Városgazdálkodási Kft.-nek, amely más önkormányzati
tulajdonú  cégek  irányából  kötelezettség  és  be  nem  folyt  összeg,  ami  tulajdonképpen  rontja  a
működőképességét. Erősen befolyásolná, ha ezek a belső tartozások rendezésre kerülnének. Ha a
tisztelt ügyvezető urak nyilatkoznának a kötelezettségeikről olyan szempontból, hogy a jövő évi
költségvetés előttünk áll, és esetleg várnak-e plusz segítséget az önkormányzattól vagy úgy ítélik
meg, hogy ezen kötelezettségek mellett is az évet teljesíthetőnek és eredményesnek látják így a
következő hónapokra nézve. A Városgazdálkodás tekintetében megállapítottuk, hogy annyi év után
szép  eredményt  hoz.  Ott  is  elmondtam  és  itt  is  elmondom,  hogy  ez  nem  azt  jelenti,  hogy
túlfinanszírozott lenne a Városgazdálkodás, hanem itt olyan kötelezettségeket kigazdálkodik, ami
nem terheli a gazdálkodását. Gratulálok a munkájukhoz. Köszönöm. 

Gencsi Zoltán, Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft ügyvezetője 
Egy megjegyzést szeretnék hozzátenni. Itt a Balmaz-Kamilla Kft. vevői tartozásáról van szó, amit
mi az idén meg fogunk oldani, ezt már könyvvizsgáló úrral is megbeszéltem, tehát ez rendeződni
fog. Köszönjük szépen. 

Varga László bizottsági elnök
Ezek után egyéb kérdés, észrevétel van-e valakinek? Nem látok rá jelzést. Akkor , aki elfogadja a 
beszámolót kérem, jelezze. 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

49/2018. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában
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Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével  működő  gazdasági  társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 1. pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Varga László bizottsági elnök
Második pontban a  Balmaz InterCOM Kft.  beszámolója következik.  Ügyvezető urat  kérdezem,
hogy van-e kiegészítenivaló? 

Hegedűs Tibor, BalmazInterCOM Kft. ügyvezetője
Az elmúlt évi túlzott nyereség része igazából az ez éviből származik. Ezt az évet is nyereséggel
zártuk éppen csak. Ennek olyan okai is vannak, hogy közben az árak is emelkedtek, emiatt januártól
nekünk is kellett egy kis áremelést végrehajtanunk.  Ez az év is pozitív eredménnyel záródik és
várhatóan nem ilyen picivel, mint a mostani. 

Varga László bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Van-e egyéb hozzászólásra igény? Nem látok rá jelzést. Akkor, aki elfogadja a 
beszámolót, kérem, jelezze. 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

50/2018. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével  működő  gazdasági  társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 2. pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Varga László bizottsági elnök
3.  pontban a  Balmazújvárosi  VESZ Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.  beszámolója
következik. Van-e ügyvezető úrnak kiegészítenivalója? 

Dr.  Kiss  Tamás,  Balmazújvárosi  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.
ügyvezetője
Tisztelt Bizottság! Tisztelt Képviselő Úr! Örömmel jelenthetem, hogy mind a forrásaink, mind a
hozott eredményeink a tavalyi évhez képest növekedtek. Nyilvánvalóan egyfajta költségvetési és
költségekkel  kapcsolatos  feladataink  is  voltak.  Konkrétan  egy kolléganőtől  elbúcsúztunk,  aki  a
takarítást végzi, tehát csökkentek a bérköltségeink. Ez a viszonylag nagy adózott eredmény ez a
központi kormányzati támogatásnak, a konszolidációnak köszönhető. 

Varga László bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Közben megjegyzem a Bizottság számára, hogy a Felügyelő Bizottsági tárgyalás
megtörtént, ahogy az előírt és annak rendje, módja szerint megtárgyalták az érintettek a bizottsági
tagokkal  és  csak  gratulálni  tudunk  a  működéshez  és  remélem  így  lesz  továbbra  is.  Kérdés,

5



vélemény,  hozzászólás  a  tagok  részéről  van-e?  Nem látok  rá  igényt.  Ki  az,  aki  a  beszámolót
elfogadja? 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

51/2018. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével  működő  gazdasági  társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 3. pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Varga László bizottsági elnök
Végül a Balmazújváros Sport Kft. beszámolója következik. Ezzel kapcsolatban vélemény, kérdés
van-e  valaki  részéről?  Nem látok  rá  igényt.  Akkor  szavazást  kezdeményezek.  Aki  elfogadja  a
beszámolót, kérem, jelezze. 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

52/2018. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével  működő  gazdasági  társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 4. pontját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

dr. Bencsik Judit jegyző
Egy  kiegészítést  szeretnék  tenni.  Gondolom  a  képviselő  urak,  bizottsági  tagok  látták,  hogy  a
Balmaz-Kamilla Kft.-nek nem szerepel a beszámolója. Ennek az az oka, hogy a könyvvizsgáló,
Bariz  úr  jelezte,  hogy  neki  még  időre  lenne  szüksége.  Több  könyvelőváltás  történt  az  elmúlt
időszakban, nyilván a május 31-i határidőre ez el fog készülni, tehát ez egy rendkívüli képviselő-
testületi ülés keretében fog tárgyalásra kerülni. 

Varga László bizottsági elnök
Köszönjük szépen a tájékoztatást. 

Távozott az ülésről Dr. Kiss Tamás, Hegedűs Tibor, Nagy Tamás, Gencsi Zoltán, Póth Andrea és
Szebeni László. 
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3. napirend: Előterjesztés  a közterületek használatáról, védelméről, a közterület-használat
díjáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Következő  előterjesztés  a  közterületek  használatáról,  védelméről,  a  közterület-használat  díjáról
szóló önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában készült. Ezzel kapcsolatban kérdés, vélemény
van-e valaki részéről? 

dr. Bencsik Judit jegyző
Elég régi  az  alaprendelet,  2007-es.  Többször  volt  módosítva,  egyrészt  az  átláthatóság  kedvéért
került  elkészítésre,  másrészt  a  korábbi  rendeletben  volt  egy-két  olyan  választással  kapcsolatos
dolog, amiket hatályon kívül kellett már helyezni. Nagy módosítások nem történtek benne. 

Varga László bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Van-e egyéb kérdés, vélemény? Nem látok rá igényt. Akkor ki az, aki elfogadja
a rendelet-tervezetet? 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

53/2018. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

A közterületek használatáról, védelméről, a közterület-használat díjáról szóló önkormányzati
rendelet megalkotása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága a
közterületek használatáról, védelméről, a közterület-használat díjáról szóló önkormányzati rendelet
megalkotása tárgyában készült előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

4. napirend: Előterjesztés a 5432/1 hrsz.-ú ingatlan bérbeadása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Következő előterjesztés a  5432/1 hrsz.-ú ingatlan bérbeadása tárgyában készült.  Ez a Nádudvari
utca és Kiskútújsor sarkán lévő vályoggödör. 5.000 Ft/hó összegben lenne reális kiadni. 

Dr. Tiba István országgyűlési képviselő
Legeltetésre akarja kérni az illető. Ha jók az információim, saját állatállománya van. Ráadásul ott
van a területünk a Bethlen utca végén, ami ezzel szomszédos, tehát nem hiszem, hogy 5.000 Ft/hó
forintért érdemes nekünk kiadni 5 hektárt, mikor saját állataink vannak. 

Varga László bizottsági elnök
Maximálisan egyetértek, ha van saját felhasználásra lehetőség, akkor legyen úgy. 
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Dr. Tiba István országgyűlési képviselő
Ez nem egy olyan forrás, ami lendítene bármit is az önkormányzat szekerén. Viszont nekünk úgy
gondolom, hogy hátrányt okozhat, mert ha nekünk kell utána bérelni, akkor sokkal kellemetlenebb. 

Demeter Pál bizottsági tag
Ez a terület konkrétan határos azzal a Bethlen utcai ingatlannal, ami az önkormányzat tulajdona? 

Dr. Tiba István országgyűlési képviselő
Szomszédos. 

Varga László bizottsági elnök
Akkor azt javaslom, hogy a felvázolt valós érvek alapján ne adja bérbe az önkormányzat. Aki ezzel 
egyetért, kérem, szavazzon. 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

54/2018. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az 5432/1 hrsz.-ú ingatlan bérbeadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága a
Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény
107. § - ban, valamint Balmazújváros Város Önkormányzatának az önkormányzat vagyonáról és a
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 15/2007. (V.24.) B.újv. Ör. sz. rendelet 7. § (4) bekezdés b.)
pontjában  biztosított  jogkörében  eljárva  a  Balmazújváros  5432/1  hrsz.-ú,  a  valóságban
Balmazújváros  belterületén,  a  Nádudvari  utca  és  a  Kiskútújsor  között  található  6,4816  ha
területnagyságú ingatlan bérbeadása vonatkozásában az alábbiak szerint határoz:

Az ingatlant a beérkezett kérelem alapján nem adja bérbe a kérelmező részére.

A  Bizottság  felkéri  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  jegyzőjét  a  kérelmező
értesítésére.

Felelős: dr. Bencsik Judit jegyző
Határidő: 2018. május 31.

5. napirend: Előterjesztés a Kastélykert utcai strandfürdő területén lévő pavilon bérbeadása
tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Következő előterjesztés a Kastélykert utcai strandfürdő területén lévő pavilon bérbeadása tárgyában
készült. Hosszú idő után egyszerre 2 igény is beérkezett. A bérbeadási ár 433.634 Ft+áfa egy évre.
Ezzel  kapcsolatban  kérdés,  vélemény  van-e  valaki  részéről?  Nem  látok  rá  igényt.  Felteszem
szavazásra a két kérést. Aki támogatja, hogy adjuk bérbe, kérem, jelezze. 
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5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

55/2018. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

A Kastélykert utcai strandfürdő területén lévő pavilon bérbeadása tárgyában 

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága a
Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §,  továbbá
Balmazújváros  Város  Önkormányzatának az  önkormányzat  vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodás
szabályairól szóló 15/2007. (V.24.) B.újv. Ör. sz. rendelete 7.§ (4) bekezdés b) pontja alapján a
Kastélykert  utcai strandfürdő területén lévő üresen álló,  15 m2 területnagyságú pavilonokról az
alábbiak szerint határoz:

1.
Pap László a Papy 27 Kft. (4251 Hajdúsámson – Martinka, Iskola u. 46. szám) képviselőjének 5
éves időtartamra az 1-es pavilont bérbe adja 45.893 Ft/hó + Áfa bérleti díjért. 

2.
Nádasdi Kitti 4060 Balmazújváros, Bocskai utca 10. szám alatti lakos részére 5 éves időtartamra a
2-es pavilont bérbe adja 45.893 Ft/hó + Áfa bérleti díjért. 

A Bizottság felkéri a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzőjét, hogy a kérelmezőket
a fenti döntésről tájékoztassa, továbbá Balmazújváros Város alpolgármesterét a bérleti szerződés
megkötésére.

Felelős: dr. Bencsik Judit jegyző
Koroknai Imre alpolgármester 

Határidő: 2018. június 01.

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így Varga László bizottsági elnök az ülést bezárta.

K.m.f.

Varga László
bizottsági elnök

Oláh Ferenc 
bizottsági tag

Koroknai Nóra
jegyzőkönyvvezető
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